



# Protokoll styrelsemöte – 2020-05-12

## 1. Formalia

### 1.1 Mötets öppnande

Mötet förklarades öppnat 12:07.

### 1.2 Närvarande

Närvarande vid mötet var:

Sebastian Elf

Viktor Olbrant

Clara Hällgren (lämnade mötet 12:38)

Mats-Hjalmar Murman

Pierre Le Févre

Ricardo Miguel Mayta Lavallo

Tommy Reuterskiöld

Daniel Labriz (ankom 12:16)

Pontus Wiström (ankom 12:16)

Joanna Kubik (ankom 12:31)

Christian Säldebring (ankom 12:34)

### 1.3 Anmäld frånvaro

Jesper Wallberg

### 1.4 Val av mötets ordförande

Sebastian Elf valdes till mötets ordförande.

### 1.5 Val av mötets sekreterare

Viktor Olbrant valdes till mötets sekreterare.





## 1.6 Adjungeringar

Inga adjungeringar inkom.

## 1.7 Mötets behöriga och beslutsförmåga

Mötet förklarades behörigt utlyst och beslutsförmåga.

## 1.8 Föregående protokoll

Föregående protokoll är ej justerat och anslaget.

## 1.9 Val av justerare

Ricardo och Clara valdes till mötets justerare.

## 1.10 Anmälan av övriga frågor

Inga övriga frågor.

## 1.11 Föredragningslista godkännande

Föredragningslistan godkändes.

# 2. Rapporter och meddelanden

## 2.1 Styrelsen

Ordförande:

Inte gjort så mycket sedan sist. Varit upptagen med examensarbete. Ordföranderåd nästa vecka. Förberett smått inför SMP4. Har skickat in ansökan om access till KTH:s administration.

Vice ordförande:

Har genomfört kunskapsprov rörande alkoholserving. Resultatet är giltigt i tre år men måste göras om varje gång styrelsen ersätts.





Ledamöter:

Inget att rapportera

## 2.2 Organ och nämnder:

Företagsgruppen(FG):

Inget att rapportera

Qlubbmästeriet(QM):

VPR planeras preliminärt hållas 3:e oktober.

Lokalnämnden:

Inget att rapportera

Mottagningsgruppen(Mogen):

Möte med faddrar imorgon. Väntar på besked kring mottagningens genomförande.

Studienämnden(SN):

Inget att rapportera

Spelgruppen(STRUPPEN):

Inget att rapportera

Kårens ansvariga rengöringspatrull (KARP):

Inget att rapportera

JML-nämnden:





Inget att rapportera

Valberedning:

Idrottsgruppen(IG):

Inget att rapportera

Fanborgen:

Inget att rapportera

## 2.3 THS, Övriga:

Revisorer:

## 3. Besluts- och diskussionspunkter

### 3.1 Ansvarsfrihet styrelse/nämnder/organ

Under SMP4 är det kutym att besluta om ansvarsfrihet för föregående års styrelse samt organ. Diskussioner fördes kring hur detta ska hanteras i år då rådande pandemi lett till att årsrevisionen för 2019 ej är färdigställd.

Mötet beslutade att 2019 års revisorer får framföra argument inför SM om hur ansvarsfrihet ska beslutas kring.

### 3.2 Vice Öfwerphöz

Skriftlig ansökan om entledigande har inkommit från Anders Utter.





Mötet beslutade att bifalla Anders Uppers begäran om entledigande från poster som vice ÖfwerPhöz.

### 3.3 SMP4

Att stundande sektionmöte ska hållas online innebär att vissa anpassningar behöver göras. Identifiering av deltagare under mötet som sektionens medlemmar måste genomföras. Ett system för anonym omröstning behöver tas fram. Talman föreslår att mötet sker med avstängda mikrofoner för deltagare som får signalera då de har yttranden att framföra varpå talman aktiverar deras mikrofon.

Mötet beslutar att talman får mandat att ta fram lösningar på framställda problem samt att bifalla talmans yrkande om mötets praktiska genomförande.

## 4. Övriga frågor

Inga övriga frågor.

## 5. Nästa möte

Nästa möte planerades preliminärt till 27/5.

## 6. Mötet avslutas

Mötet avslutades 12:42





Mötesordförande:

Justerare #1:

Justerare #2:

---

Ort & Datum

---

Ort & Datum

---

Ort & Datum

---

Namnsteckning

---

Namnsteckning

---

Namnsteckning

---

Namnförtydligande

---

Namnförtydligande

---

Namnförtydligande

